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Legnica, dnia 05 kwietnia 2021 r. 

  
           Szanowny Pan 

Tadeusz Krzakowski 

        Prezydent Miasta Legnicy 

 

I N T E R P E L A C J A  nr 66/ IN /21 

Dotyczy: Zabezpieczenia Bramy Chojnowskiej przed dewastacją. 

 

Działając w ramach uprawnień, wynikających z mandatu radnej Rady Miejskiej Legnicy, 

zwracam się z interwencją w sprawie podjęcia działań, które w sposób trwały i skuteczny 

zabezpieczą Bramę Chojnowską przed dewastacją. 

Brama Chojnowska to historyczny, XV-wieczny obiekt znajdujący się w samym centrum 

miasta, który aktualnie nie tylko niszczeje, ale stał się publiczną noclegownią i szaletem dla osób 

bezdomnych. Zdumiewający jest również sposób zabezpieczenia obiektu przy pomocy kłódki  

i kątowników, który to w żaden sposób nie spełnia swojego zadania, ponieważ są one nieustannie 

zrywane. 

 

 

Ze względów sanitarno-epidemiologicznych, estetycznych  

i hisotycznych - zwracam się o pilne podjęcie 

zdecydowanych działań, które skutecznie ochronią ten 

obiekt i przywrócą mu należną rangę.  

 

Okazuje się, że Bramy Chojnowskiej nie zniszczyła Wojna 

Trzydziestoletnia, Wojny Napoleońskie, I Wojna Światowa, 

nie została spalona przez Armię Radziecką w 1945,  

a zdewastują ją doszczętnie bezdomni, którzy zrobili sobie 

tam nielegalną noclegownię. 
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Bardzo proszę również o udzielenie odpowiedzi na pytanie, w jaki sposób Wydział Promocji 

Miasta Legnicy zadbał o przekazanie informacji na temat tego obiektu, na różnego rodzaju 

internetowych portalach historycznych oraz czy, i w jaki sposób promowany jest ten niezwykle 

cenny zabytek. 

 

Wnosząc o udzielenie pisemnej odpowiedzi i podjęcie interwencji wskazuję, że podjęty problem 

dotyczy ogółu mieszkańców Legnicy i leży w jego interesie co wypełnia wymogi wynikające wprost  

z art. 3 ust.1 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz.U. z 2016 r. 

poz.1764 oraz Dz.U.z 2017 r. poz.933), dlatego też uważam, iż interpelacja jest zasadna zarówno na 

gruncie obowiązujących przepisów, jak i oczekiwań mieszkańców naszego Miasta. 

 

 

 
 

Aleksandra Krzeszewska 


